
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 238
Vil ministeren, ift. kvinder der er på barsel på kontanthjælp og som rammes af
kontanthjælpsloftet, imødekomme Dansk Folkepartis beskæftigelsesordfører
Bent Bøgsteds ønske om, som det formuleredes i Avisen.dk den 8. oktober
2016: ”at se på om det er rimeligt, eller om det er muligt at ændre noget” og ”
Er der nogle specielle problemer for den her gruppe, så er vi i Dansk Folke-
parti klar til at se på, om vi kan finde en løsning på det”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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